
村卫生室配备用2-8℃冰箱医用冷藏箱

产品名称 村卫生室配备用2-8℃冰箱医用冷藏箱

公司名称 北京福意联

价格 .00/个

规格参数

公司地址 北京市大兴区亦庄开发区

联系电话 010-63332726 13810107367

产品详情

村卫生室配备用2-8℃冰箱医用冷藏箱简单介绍村卫生室配备用2-8℃冰箱医用冷藏箱【型 号】FYL-
YS-100E 【箱体净重】23 kg【容 积】100L 【箱体尺寸】（WxDxH）480x490x845mm【额定电压】220V 【
箱内温度控制范围】2～8℃（每度可调，带双锁）【额定频率】50Hz【额定输入功率】85W【噪声（声
功计）】39dB（A）【制冷剂/用量】R600a/29g1.稳定性：采用微电脑控制，无氟压缩机，性能更加稳定
。设计：采用压缩机制冷技术，噪声低于39dB（A）。直径4mm漆包可活动层架，自由调节，操作方便
简单。2.村卫生室小冰箱 FYL-YS-100E用于存放药品试剂2-8度可调冷藏箱高性：按键调节，温度度高。
低功耗：日耗电量仅0.38KWh。安全工质，操作方便，美观大方，医用材料，储存物品更加安全。7.配置
安全门锁。产品配置清单1、说明书1本 2、保修卡1张 3、合格1张 4、搁 架3个 5、钥 匙2把Introduction of
fuyilian model fyl-ys-100e refrigerator 100L （2-8 ℃） -- fuyilian has gradually established the idea of taking the
Chinese market as the main sales target as the development direction of the enterprise in the 16 years since its
establishment according to the current situation, market demand and the comparative advantages of the enterprise.
Focusing on this direction, fuyilian takes the establishment as the guide, focuses on, takes root in the middle end and
radiates the low-end market to improve the corporate image, and relies on the broad user group to create business
owners. For more than ten years, fuyilian has been committed to the development of medical constant temperature
and medical refrigerated freezer （cabinet） products[model] fyl-ys-100e[volume] 100L[rated voltage] 220V[rated
frequency] 50Hz[rated input power] 85WSound power meter （39db） （a）[temperature control range in the
box] 2 ~ 8 ℃ （adjustable per degree, with double lock）[box size] （WxDxH） 480x490x845mm[refrigerant /
dosage] R600a / 29g[net weight of box] 23 kg1. High stability: microcomputer control, fluorine free compressor,
more stable performance.2. High performance: key adjustment, high temperature.3. Design: compressor refrigeration
technology is adopted, and the noise is lower than 39db （a）。4. Low power consumption: the daily power
consumption is only 0.38kwh.5.: safe working medium, easy to operate, beautiful and generous, medical materials and
safer stored items.6. 4mm Diameter enamelled movable layer frame, free adjustment, convenient and simple
operation.7. Configure safety door lock.Product configuration list1. 1 manual2. 1 warranty card3. Qualified 1 sheet4. 3
shelves5. 2 keys
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